
+ Zápisnica

z 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa:30.6.2014
o 15.30 hod. v poľovníckej chate Kremienok, Tatarovce Povina

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny
Neprítomní: Milan Rajdík

Program: l.Zahájenie
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Správa o výstavbe v obci
4. Záverečný účet - stanovisko kontrolóra obce k záverečnému účtu,

Výročná správa obce za rok 2013
5. Plnenie rozpočtu za l. štvrťrok 2014
6. Príprava obecných hodov
7. Nájomná zmluva so Základnou umeleckou školou
8. Plán kontrolných činností kontrolóra obce na II. polrok 2014
9. Rozsah výkonu funkcie starostu a počet poslancov na nasledujúce

funkčné obdobie
10. Rôzne: žiadosti
11. Diskusia
12. Návrh na uznesenie
13. Záver

K bodu l:Vykonala starostka obce, dala hlasovať za schválenie programu
dnešného zastupiteľstva, bolo schválené bez pripomienok všetkými prítomnými
poslancami. Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Vladimíra Trúchleho,
Mariána Bendu a Janu Bendovú, ktorú zároveň poverila písaním zápisnice.
Ostatní poslanci návrh schválili. Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov:
Jozefa Damašku a Alenu Chudinovú. Boli poslancami schválení.

K bodu 2. Kontrolu plnenia uznesení z predošlého zasadnutia obecného
zastupiteľstva vykonal zástupca starostky Marián Benda. Poslanci ju zobrali na
vedomie.

K bodu 3. Správa o výstavbe v obci.



Starostka informovala: - Rekonštrukcia verejného osvetlenia - ide sa realizovať,
je vo fáze preberacieho konania dokumentácie.
- kanalizácia - opravuje sa asfaltový koberec po výkope na miestnych
komunikáciach. Hlavnú cestu, po základnú školu má zhotoviť Váhostav a
zvyšok zhotoví VÚC Žilina, no zatial' ešte nevykonali výberové konanie na
dodavatel'a. Podl'a zmlúv s EÚ, by mala byť cesta hotová do 31.7.2014.
- je možnosť dostať dotáciu z podniku Lesy SR, na miestnu komunikáciu, ktorú
najviac využívajú na zvoz dreva a teda ju aj poškodzujú. V našom prípade je to
cesta na Malú. Ak nám odsúhlasia na základe našej žiadosti, položil by sa nový
koberec na spomínanú cestu po dom Jaroslava Kormanca. Na celú by nevyšlo,
podľa pridelených financií.

K bodu 4.
-Záverečný účet obce
poslanci mali pred sebou, prechádzalo sa po položkách. Niektoré vysvetlila
starostka, niektoré ekonómka. Po zhodnotení predniesla kontrolórka obce, p.
Katarína Adámková Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce,
za rok 2013, ktoré poslanci zobrali na vedomie a zároveň schválili Záverečný
účet obce za rok 2013 a celoročné hospodárenie bez výhrad. Starostka dala
hlasovať. Hlasovanie: za - 8, proti - O, zdržal sa - O.
Zároveň sa prerokoval prebytok hospodárenia za rok 2013. Poslanci schválili
prebytok hospodárenia za rok 2013 vo výške II 539,47E. Taktiež použitie
finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške prebytku hospodárenia.
Poslanci hlasovali: za - 8, proti - 0, zdržal sa O.

K bodu 5.
Prerokovalo sa plnenie rozpočtu za l. štvrťrok 2014 . Poslanci hlasovali za
schválenie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - O.

K bod u 6. Príprava obecných hodov
- hody budú 15. a 16. augusta. V sobotu bude hodová veselica v prírode. V
nedel'u bude futbalový zápas, kultúrny program, kde vystúpia deti MŠ, koncert
Jadrankya FS Mrchane z Bánova. Objednané sú aj hodové atrakcie a stánky.

K bodu 7. Žiadosť súkromnej Základnej umeleckej školy z Martina o
prenájom priestorov v budove MŠ, na svoju činnosť. Navštevovať ju budú aj
žiaci našej školy.
- pripomienku mal posl. Drugo - keďže sa budova nachádza v blízkosti bytového
domu,aby neboli rušení jeho obyvatelia pri hudobných nácvikoch. Niektorí
pracujú na nočné smeny a cez deň sa potrebujú vyspať.
Ostatní sa zhodli na tom, že hluk by nemal vychádzať cez plastové okná.
Poslanci hlasovali za prenajatie. Hlasovanie: za - 8, proti - 0, zdržal sa - O.
Následne sa rokovalo o výške a dobe nájmu.
Poslanci sa zhodli na dobe nájmu 5 rokov a výške nájmu - 8E/m2 ročne, plus
energie. Hlasovanie: za - 8, proti - O, zdržal sa - O.

K bodu 8.



Kontrolórka obce oboznámila poslancov s Plánom kontrolných činností na II.
polrok 2014. Poslanci hlasovali za schválenie: 8, 0, O.

K bodu 9.
Na základe zákona Č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení prerokovali rozsah
výkonu funkcie starostu na nadchádzajúce volebné obdobie. Schválili úväzok
8 hodinovej pracovnej doby.
Zároveň prerokovali počet poslancov v obecnom zastupiteľstve na nasledujúce
volebné obdobie. Schválili počet poslancov 9. Hlasovanie: 8, 0, O.

K bodu 10. Rôzne
al Žiadosť o súhlas - hlavný kontrolóra
Na základe zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení §18 musí mať kontrolór
súhlas zastupiteľstva, aby mohol vykonávať svoju činnosť ako kontrolór, aj v
iných obciach. Poslanci žiadosť schválili.
Hlasovanie: 8, 0, O.
bl Žiadosť o prenájom pozemku bývalej školskej vodárne.
Základná organizácia Slovenského zväzu včelárov KNM - predseda Miloš
Belan, žiada o prenájom pozemku vodárne za účelom využitia, ako včelnice.
Poslanci žiadosť schválili na dobu 30 rokov, za 1€ ročne.
Hlasovanie: 8, 0, O.

K bodu 11. Diskusia
- poslanci diskutovali k jednotlivým položkám v Záverečnom účte. Nakoniec
starostka skonštatovala, že obec nemá žiaden úver a len minimálne podlžnosti
voči dvom dodavateľom prác. aj napriek ťažkej finančnej situácii sme minulý
rok zrealizovali ďalších 30 vodovodných prípojok do domácnosti.
- posl, Drugo - kritizoval včelárov, ktorí si dali zložiť lomový kameň tak, že
zatarasili časť lesnej cesty, ktorú využíva lesná technika.
- starostka ich upozorní, aby sa to neopakovalo
- posl. Drugo - niektoré protipovodňové prehrádzky sú poškodené, potrebujú
opravu, a stálu údržbu
- starostka - tieto práce sú zahrnuté v harmonograme pracovnej činnosti
pracovníkov na VPP, malých obecných službách a teraz musia aj občania, ktorí
poberajú hmotnú núdzu odrábať pre obec 32 hodín mesačne. Takže v najbližšom
čase sa poriešia aj prehrádzky.
- poslancov zaujímali podrobnosti ohľadom včelnice
- starostka- majú tam osadených 5 včelích rodín, pracne vyčistili pozemok od
porastu a náletových drevín, udržujú to v čistote, urobili oplotenie, je tam
drevené sedenie, funguje včelársky krúžok pri ZŠ. Do budúcna plánujú
vybudovať altánok, s využitím na prednášky, či stretávanie sa členov ZO SZV.
V budove vodárne plánujú vybudovať múzeum včelárstva na Kysuciach s
vystavenými exponátmi.
- posl. Adámek - na Vŕšku nehrá rozhlas
- starostka -opravár je momentálne práce neschopný



Kontrolórka obce oboznámila poslancov s Plánom kontrolných činností na II.
polrok 2014. Poslanci hlasovali za schválenie: 8, 0, O.

K bodu 9.
Na základe zákona Č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení prerokovali rozsah
výkonu funkcie starostu na nadchádzajúce volebné obdobie. Schválili úväzok
8 hodinovej pracovnej doby.
Zároveň prerokovali počet poslancov v obecnom zastupiteľstve na nasledujúce
volebné obdobie. Schválili počet poslancov 9. Hlasovanie: 8, 0, O.

K bod u 10. Rôzne
aj Žiadosť o súhlas - hlavný kontrolóra
Na základe zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 18 musí mať kontrolór
súhlas zastupiteľstva, aby mohol vykonávať svoju činnosť ako kontrolór, aj v
iných obciach. Poslanci žiadosť schválili.
Hlasovanie: 8, 0, O.
bl Žiadosť o prenájom pozemku bývalej školskej vodárne.
Základná organizácia Slovenského zväzu včelárov KNM - predseda Miloš
Belan, žiada o prenájom pozemku vodárne za účelom využitia, ako včelnice.
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- posl, Drugo - kritizoval včelárov, ktorí si dali zložiť lomový kameň tak, že
zatarasili časť lesnej cesty, ktorú využíva lesná technika.
- starostka ich upozorní, aby sa to neopakovalo
- posl, Drugo - niektoré proti povodňové prehrádzky sú poškodené, potrebujú
opravu, a stálu údržbu
- starostka - tieto práce sú zahrnuté v harmonograme pracovnej činnosti
pracovníkov na VPP, malých obecných službách a teraz musia aj občania, ktorí
poberajú hmotnú núdzu odrábať pre obec 32 hodín mesačne. Takže v najbližšom
čase sa poriešia aj prehrádzky.
- poslancov zaujímali podrobnosti ohľadom včelnice
- starostka- majú tam osadených 5 včelích rodín, pracne vyčistili pozemok od
porastu a náletových drevín, udržujú to v čistote, urobili oplotenie, je tam
drevené sedenie, funguje včelársky krúžok pri ZŠ. Do budúcna plánujú
vybudovať altánok, s využitím na prednášky, či stretávanie sa členov ZO SZV.
V budove vodárne plánujú vybudovať múzeum včelárstva na Kysuciach s
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- posl. Podpleská -prečo nie je stále zlikvidovaná garáž p. Hackovej, ktorá je v
ceste a uznesením to mala urobiť do 30.apríla 2014.
- starostka - poslali sme jej písomnú výzvu, nereaguje na ňu. Musíme
rozhodnúť, či ju ešte raz vyzvať, alebo to riešiť súdobne.
- posl. Podpleská - nie je vyriešený problém ani so strieľaním v mieste pri
Jedľovine.
- starostka - pýtala sa majiteľa, či dal súhlas na tieto aktivity. Tvrdil, že nedal.

12. Návrh na uznesenie
Predniesla p. Bendová Jana. Prítomní zobrali na vedomie, nakoľko sa hlasovalo
pri jednotlivých uzneseniach.

13. Záver
Zasadnutie ukončila starostka obce a poďakovala prítomným za účasť.

Zapísala: Bendová Jana

l. overovateľ: Alena Chudinová
II. overovateľ: Jozef Damaška Mgr.

V Povine, 30.júna 2014

Margita Šplháková
starostka obce



Obecný úrad P o vin a

PREZENČNÁ LISTINA

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Povina, zo dňa 30.06.2014

Margita Šplháková - starostka obce

Marián Benda - zástupca starostu

Ján Adámek - poslanec OZ

Jozef Damaška Mgr. - poslanec OZ

Alena Chudinová - poslanec OZ
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Jozef Drugo Bc. - poslanec OZ

Emília Podpleská - poslanec OZ tfc~/1't't-/ /l........../. -V .
Milan Rajdík - poslanec OZ ................ ~ :.._ ~..~ .
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Jaroslav Slovák Ing. - poslanec OZ

Vladimír Trúchly - poslanec OZ

Zapisovateľka
Jana Bendová

Kontrolór obce
Katarína Adámková Bc.

, f

CLvLl !\
• ••• o ••••••••••••• '" •• J 0

r/!{),f;í/f)" lEtJ /JOľA !1ILtI[/r

!'t}j)t>t..Esr'i JlIe:R,9-

JJttJJE.ťOVA í ALENA

........~ .

i12/M,~I~lli-~

admin
Tužka


